
Manger Ungdomslag 

Årsmelding for 2015 

 

Siste årsmøte blei avvikla 22. Mars 2015. 

Styret i 2015 har bestått av: 

Raymond Stordal, Formann 

Else Marie Nødtvedt, Kasserer 

Gjermund Lervik, Styremedlem 

Eva Karin Klausen, Styremedlem 

Jarle Sylta, Styremedlem 

 

Revisorer: Laila Ståløy Stordal. 

Valg nemd: Cecilie Grindheim, Bjørn Erik Klausen og Irene Morken. 

Det har vært gjennomført 3 styremøter i perioden. 

Økonomi: Laget har pr. i dag ca. 170 000,- på bok. 

 

2015 har vært et år med litt mindre dugnadsaktivitet, men arbeid med 

Gapahuk/ støyskjerming mot nabo er påbegynt. Samt arbeid med kjølerom i 

kjeller. 

Frisco for 5. – 7. klasse går jevnt og trutt en fredag i månaden. 

Der er fremdeles stor pågang på leie av lokale. Hvor Eva Karin har gjort en 

svært god innsats med administrering av dette. 

Vi har fremdeles fast leieavtale med Radøy Høyre (Gruppemøter) 

Basarkomite v/ Karen Magrete Lervik i spissen, har gjennomført en svært 

vellykket basar  

Det har blitt gjennomført et LAN party for ungdom i alderen 8. klasse – 2. Vgs. 

 



Planer om påbygg og utvidelse av kjøkken er så omfattende at vi har lagt dette 

litt til side, og vil gjøre en midlertidig oppgradering av kjøkken. 

MUL har en visjon om å få opp igjen medlemstall, men har ikke lykkes med 

dette i 2015. 

 

 

Styret. 

 

 

 

 

 


